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Het CDA is voorstander van de samenwerking 
tussen Gulpen-Wittem, Valkenburg en Vaals. 

In een gezamenlijke raadsvergadering zijn 
we akkoord gegaan met het voorstel om 
te komen tot één gezamenlijke ambtelijke 
organisatie voor de drie gemeenten. De eigen 
gemeenteraden en colleges van B&W blijven 
behouden. De gemeenten fuseren dus niet. 
Daar is het CDA erg blij mee.

Door deze samenwerking kunnen we veel 

efficiënter werken. De dienstverlening aan onze 
burgers wordt verbeterd, maar de afstand tot 
onze burgers en bedrijven blijft toch kort.

Het CDA heeft wel nog een aantal 
aandachtpunten. Er moet nog worden 
aangetoond dat het plan financieel haalbaar is, 
ook op de lange termijn. Daarnaast vinden we 
dat degelijkheid belangrijker is dan snelheid bij 
het realiseren van de samenwerking. Ook zijn we 
van mening dat er veel aandacht besteed moet 
worden aan de betrokkenheid van burgers.
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Na jaren gepraat heeft het CDA samen met 
Fractie Franssen het initiatief genomen om echt 
iets te gaan doen aan de veiligheid van fietsers 
in onze gemeente.

We willen beginnen met de trajecten tussen 
Mechelen-Overgeul-Gulpen, Eys-Cartiels-
Gulpen en Vijlen-Mechelen. Deze routes 
worden nu al veel gebruikt door scholieren.  
Ze moeten waar nodig worden verhard en 
verlicht. Ook moeten delen alleen voor fietsers 
en bestemmingsverkeer toegankelijk gemaakt 
worden.

Tevens dienen er op korte termijn fiets-
suggestiestroken te komen tussen Epen en 
Mechelen en tussen Wahlwiller en Mechelen.

Verder willen we dat er een campagne komt 
om fietsende scholieren te stimuleren gebruik 
te maken van de nieuwe, veilige fietsroutes. 
Daarbij moet worden samengewerkt met het 
Sophianum.

De wethouder heeft toegezegd hieraan te gaan 
werken en zal in overleg met een werkgroep uit 
de raad het plan concreet gaan uitvoeren.

CDA zorgt voor veiligheid fietsers

Het CDA Gulpen-Wittem wenst alle mensen die wonen, werken en leven in onze gemeente een 
gelukkig nieuwjaar. We willen iedereen bedanken die zich het afgelopen jaar heeft ingezet voor onze 
gemeenschap. Ook in 2011 staat het CDA weer voor u klaar.

De beste wensen voor het nieuwe jaar 

Uit een enquête blijkt dat aanvragers 
van vergunningen tevreden zijn over de 
dorpsbouwmeester. In de raad heeft het 
CDA dan ook ingestemd met de verlenging 
van zijn contract tot 1 juli 2011.
Dit jaar zal ook het welstandbeleid 
aangepast worden. Het CDA wil minder 
regels en minder administratieve lasten 
voor burgers en bedrijven. Ook willen we 
dat bekeken wordt of het mogelijk is om 
meer zaken vergunningsvrij te maken en 
meer westandvrije zones aan te wijzen.

Tevreden over bouwmeester
Toen bleek dat de populieren tussen 
Wittem en Eys wellicht zouden worden 
gekapt, heeft het CDA samen met Fractie 
Franssen onmiddellijk vragen gesteld om 
deze bomen te behouden. 

Wethouder Bormans heeft meteen actie 
ondernomen en heeft overleg gevoerd 
met de herinrichtingcommissie. Daardoor 
blijven de bomen behouden en wordt de 
landschappelijke aankleding in het gebied 
zelfs verbeterd.

Behoud bomen Eys-Wittem
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